
PROJEKT 

Protokół Nr 2 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Lubań  

w dniu 29 października 2024 r. o godz. 800 w sali narad Urzędu Gminy Lubań  

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła radna Magdalena Kaproń – Przewodnicząca Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji: 

-Aleksandra Bieluń, 

-Małgorzata Jańczak, 

-Daniel Podgórski, 

-Bartosz Szydlak, 

-Bartłomiej Żukowski, 

oraz Patrycja Ślimak – pracownik Urzędu Gminy Lubań.  

 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Wydanie opinii ma temat wniosków o przyznanie dotacji na realizację przedsięwzięcia 

z zakresu rozwoju sportu na rok 2025. 

4. Wydanie opinii w sprawie zwiększenia kwoty przyznanej dotacji realizowanego 

przedsięwzięcia pn. „Propagowanie wśród dzieci i młodzieży gry w piłkę nożną i tenisa 

stołowego dla zachowania zdrowia fizycznego i psychicznego na terenie miejscowości 

Radostów Dolny, Średni i Górny” przez Ludowy Zespół Sportowy w Radostowie.   

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Radni nie zgłosili uwag do porządku posiedzenia w związku z tym przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad. 3 

Wydanie opinii ma temat wniosków o przyznanie dotacji na realizację przedsięwzięcia  

z zakresu rozwoju sportu na rok 2025. 

 

Patrycja Ślimak przedstawiła informację o wysokości kwot dotacji przyznanych na realizację 

przedsięwzięć z zakresu rozwoju sportu w 2024. Ogólna kwota zaplanowana na dotacje w roku 

2024 pozostała na tym samym poziomie jak w roku 2023 – 150.000,00 zł. Na 2025 rok 

zaplanowano wstępnie kwotę 200.000,00 zł, w związku z tym, że utworzona została Fundacja 

MA-KO SPORT oraz LZS Henryków Lubański, które złożyły wnioski. Powstały również nowe 

sekcje w poszczególnych klubach sportowych.   

Radni zapoznali się z informacją o wnioskowanych kwotach dotacji na realizację przedsięwzięć 

z zakresu rozwoju sportu na rok 2025 oraz informacją o liczbie sekcji sportowych działających 

w ramach poszczególnych klubów i stowarzyszeń. Wysokość dotacji jest uzależniona od liczby 

sekcji. Kluby sportowe otrzymują taką samą kwotę dotacji na każdą z sekcji tego samego typu.  

Ponadto na wysokość dotacji ma wpływ również to w jakiej klasie klub sportowy prowadzi 

rozgrywki.  



Wpłynęły następujące wnioski: 

-Wniosek Ludowego Zespołu Sportowego „Łazek” Pisarzowice, 

-Wniosek Ludowego Zespołu Sportowego w Radostowie, 

-Wniosek Ludowego Zespołu Sportowego w Kościelniku, 

-Wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego „Sparta” Pisarzowice, 

-Wniosek Miejsko-Gminnego Ludowego Klubu Sportowego „KWISA” Lubań, 

-Wniosek Fundacji MA-KO SPORT Lubań, 

-Wniosek Ludowego Zespołu Sportowego Henryków Lubański, 

-Wniosek Stowarzyszenia Legend Squad Radogoszcz. 

 

W dyskusji poruszono kwestie wkładu własnego pozyskiwanego przez kluby sportowe oraz 

kwestii składek członkowskich.  

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie opinię w sprawie wniosków o przyznanie 

dotacji z budżetu Gminy Lubań na realizację przedsięwzięć z zakresu rozwoju sportu na rok 

2025. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wydania pozytywnej opinii na temat wniosków o przyznanie dotacji z budżetu Gminy Lubań 

na realizację przedsięwzięć z zakresu rozwoju sportu na rok 2025 z dogłębną analizą wniosków. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6): 

Bieluń Aleksandra, Jańczak Małgorzata, Kaproń Magdalena, Podgórski Daniel, Szydlak 

Bartosz, Żukowski Bartłomiej. 

Ad. 4 

Wydanie opinii w sprawie zwiększenia kwoty przyznanej dotacji realizowanego 

przedsięwzięcia pn. „Propagowanie wśród dzieci i młodzieży gry w piłkę nożną i tenisa 

stołowego dla zachowania zdrowia fizycznego i psychicznego na terenie miejscowości 

Radostów Dolny, Średni i Górny” przez Ludowy Zespół Sportowy w Radostowie.   

 

Patrycja Ślimak poinformowała, że LZS w Radostowie pozyskał dotację celową w ramach 

konkursu organizowanego przez Urząd Marszałkowski Województwa Dolnośląskiego na 

realizację zadania pn. „Poprawa bazy sportowej Ludowego Zespołu Sportowego  

w Radostowie” w wysokości 30.000,00 zł. Głównym celem realizacji projektu jest 

modernizacja infrastruktury sportowej, poprzez wykonanie nawodnienia boiska oraz 

ogrodzenia boiska. W związku z tym LZS Radostów wystąpił z wnioskiem do Wójta Gminy 

Lubań o wsparcie finansowe w realizacji tego zadania. Zgodnie z zapisami uchwały  

Nr VII/22/2011 Rady Gminy Lubań z dnia 12 kwietnia 2011 r. w sprawie określenia warunków 

i trybu finansowego wsparcia rozwoju sportu w Gminie Lubań na wniosek klubu sportowego, 

po uzyskaniu opinii Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, Rada Gminy Lubań może zwiększyć 

kwotę przyznanej dotacji zrealizowanego przedsięwzięcia.  

 

Przewodnicząca Rady – Małgorzata Jańczak dodała, że w budżecie gminy znajdują się środki 

na realizację tego zadania, jednak konieczna jest zmiana w budżecie polegająca na zmianie 

klasyfikacji budżetowej – aby Klub Sportowy realizował to zadanie we własnym zakresie.  

 

 



Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie opinię w sprawie wniosku o zwiększenie 

kwoty przyznanej dotacji realizowanego przedsięwzięcia pn. „Propagowanie wśród dzieci  

i młodzieży gry w piłkę nożną i tenisa stołowego dla zachowania zdrowia fizycznego  

i psychicznego na terenie miejscowości Radostów Dolny, Średni i Górny” przez Ludowy 

Zespół Sportowy w Radostowie. 

Głosowano w sprawie: 

Wydania pozytywnej opinii w sprawie zwiększenia kwoty przyznanej dotacji realizowanego 

przedsięwzięcia pn. „Propagowanie wśród dzieci i młodzieży gry w piłkę nożną i tenisa 

stołowego dla zachowania zdrowia fizycznego i psychicznego na terenie miejscowości 

Radostów Dolny, Średni i Górny” przez Ludowy Zespół Sportowy w Radostowie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6): 

Bieluń Aleksandra, Jańczak Małgorzata, Kaproń Magdalena, Podgórski Daniel, Szydlak 

Bartosz, Żukowski Bartłomiej. 

 

Ad. 5 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Stwierdzając wyczerpanie porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu zamknęła posiedzenie. (godz. 900) 

 

 

 

        Przewodnicząca Komisji  

                   Oświaty, Kultury i Sportu  

 

             Magdalena Kaproń  

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

A.Adamiak  

 

 

 

 
 

 

 

 


